
 به گزارش اقتصاد  کیش، عزت اله محمدی در دیدار با 
حجت الاسلام بی نیاز امام جمعه کیش با نوید این اقدام 
مهم و ارزشمند که هیچ طرح عمرانی نیمه تمامِ رها شده 
نداریم، گفت: توسعه همه جانبه نیاز امروز  جزیره کیش 

است و این مهم باید مورد اهتمام ویژه قرار گیرد.
مدیر عامل  شرکت توسعه و مدیریت بنادر و فرودگاه های 
منطقه آزاد کیش خاطر نشــان کرد: با تحقق این مهم در 
حوزه مختلف می توانیم اقدامات تاثیر گذاری برای ایجاد 
فضاهای ایده آل برای عموم ساکنان کیش و گردشگران 

انجام دهیم.
عزت اله محمدی توسعه "پارکینگ هواپیما، باندپروازی 
و تامین سوخت مورد نیاز فرودگاهی" را بر مبنای توسعه 

پایانه مسافری فرودگاه کیش برشمرد.
محمدی با بیــان این که باند فرودگاه بین االمللی کیش 
دارای چند شــاخصه مهم اســت افزود: این باند از نظر 
مشخصات فنی شــامل، طول و عرض باند، تجهیزات 

مورد نیاز نصب شــده در باند، جز نخســتین باندهای 
استاندارد کشور است.

به گفته محمدی این باند از قابلیت نشست و برخاست 
هواپیماهای تا رده ایرباس ۳۸۰  برخوردار است.

وی در رابطه با نصب سیســتم روشــنایی این باند که 
متفاوت با روشنایی فرودگاه های دیگر در سطح کشور 
است، گفت: با خریداری تجهیزاتی که در مرحله نصب 
است، این تجهیزات کمک شایان توجهی در هنگام فرود 

هواپیما و تامین ایمنی پرواز خواهد داشت.
عزت الله محمدی ظرفیت دپو ســوخت هواپیماه را در 
حال حاضر حدود ۷۰۰ هزار لیتر عنوان کرد و بیان داشت: 
این ظرفیت به ۴ و نیم میلیون لیتر خواهد رسید که حدود 

5۰ روز سوخت ترافیک فعلی را تامین می کند.
محمدی از دریافت مجوز "آسمان باز" در آینده نزدیک 
خبر داد و افزود: با دریافت این مجوز در مرحله نخست 
سوخت رسانی به هواپیماهای باری و عبوری می توانیم 

بخشی از بازار شرکت هایی که در فرودگاه های همجوار 
برای سوخت گیری "نشست و برخاست" دارند به خود 

اختصاص دهیم.
وی افزود، بندر چارک و بندر صیادی وبندر تجاری فعلی 

تحت مدیریت و راهبری این شرکت است .
مدیر عامل  شــرکت توسعه و مدیریت بنادر و فرودگاه 
های منطقه آزاد کیش، افزود: در حوزه امنیتی بندر دوربین 
های مدار بســته تعبیه و در حال نصب اســت که تمام 
خدمات بنــادر تحت خدمات پایش دوربین های مدار 

بسته قرار می گیرند.
به گفته وی گام بعدی در هوشمند سازی خدمات بندری 
اســت و در تمام بخش ها سیستم "نوبت دهی خودرو، 
فروش بلیت شناورها، پرداخت ها و دریافت ها در حوزه 
مالــی و انباری"  اقدامات موثری آغاز شــده که قبل از 
22 بهمــن بخش عمــده ای از این طرح به بهره برداری 

خواهد رسید.
محمدی بیان داشــت: نخستین بار طرح جامع بنادر به 
مرحله تصویب رسیده است به طوری که هر توسعه در 

بنادر براساس طرح جامع انجام خواهد شد.
وی در بخــش دیگــری از ســخنان خود با اشــاره به 
رویکردهای فرهنگی در اجرای طرح ها، گفت: اجرای 
هر پروژه ای مستلزم داشتن پیوست فرهنگی است و این 

موضوع مهم در دستور کار قرار گرفته است.

3  یکشنبه 10 مهر 1401، 5 ربیع الاول 1444 ، 2 اکتبر 2022، شماره 4047 ، صفحه

 مدیر عامل  شرکت توسعه و مدیریت بنادر و فرودگاه های کیش : 

پنج شنبه هفته قبل طبق آنچه از قبل در برنامه ها اعلام شده بود برای دیدن بازارچه 
هفتگی کیش  به اسکله تفریحی رفتم . اما خبری از برگزاری این بازارچه هفتگی 
نبود هیچ اطلاع رسانی نیز در مورد عدم برگزاری آن صورت نگرفته بود. پیش از این 
اعلام شده بود قرار است هر هفته پنج شنبه ها در این محل این  بازارچه  برگزار شود 
و زنان هنرمند کیش  صنایع دستی و محصولات  خود را عرضه نمایند. آیا کلا بساط 
این بازارچه بهر دلیلی جمع شده است یا مشکل مقطعی است. اتفاقا این بازارچه های 
محلی هفتگی که در بسیاری از شهر های کشور رواج دارد بد نیست در جزیره کیش 

هم باشد البته بشرط استمرار و پایداری آن نه مقطعی!

نقد روز...

توقف بازارچه خانگی 

یکسال گذشت . . .
 آرش نیک فرجام سرپرست معاونت فنی و عمرانی شرکت عمران، آب 

و خدمات کیش: 
بهسازی سفین یکی از طرح های اولویت دارمنطقه آزاد  کیش است

تاکید حمیدرضا مومنی، دبیر شورایعالی مناطق آزاد بر همکاری کامل 
سازمان هواپیمایی کشوری و مناطق آزاد کشور

در جلسه شورای معاونان و مدیران سازمان منطقه آزاد کیش  مطرح شد:
 تاکید جعفر آهنگران  مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش بر توجه به زیرساختی های 

عمرانی و رفاهی کیش
مهندس شرفی مدیرعامل شرکت عمران آب و خدمات کیش :

۷۰میلیارد ریال  در  فاز اول  طرح بهسازی سفین  هزینه می شود 
با توافق مشــاور رئیس جمهور و دبیر شــورایعالی مناطق آزاد و ویژه 

اقتصادی و رییس اتاق بازرگانی ایران؛
کارگروه ویژه مناطق آزاد در اتاق بازرگاني ایران تشکیل مي شود 

حمیدرضا مومنی دبیر شورایعالی مناطق آزاد :
ظرفیت های گردشگری سفین قدیم کیش باید فعال شود  

نورعلی سرپرســت معاونت بازرگانی و خدمات فرودگاهی کیش ایر   
اعلام کرد:

لزوم رعایت  نرخ مصوب بلیط در دفاتر فروش هواپیمایی کیش 
شرفی مدیرعامل شرکت عمران، آب و خدمات کیش  عنوان کرد: 

طرح ایمن سازی سواحل کیش در حال مطالعه است

پس چی شد....؟!

توسعه همه جانبه، نیاز امروز کیش است
    اقتصاد کیش -      مدیر عامل  شــرکت 
توسعه و مدیریت بنادر و فرودگاه های کیش در 
دیدار با امام جمعه کیش  با توجه به پروژه های 
توسعه ای فرودگاه بر لزوم اهمیت توسعه همه 
جانبه زیرساخت های عمرانی به ویژه در حوزه 
زیرساخت های شهری کیش و گردشگری تاکید 

کرد.

 اقتصاد کیش -   معاون اقتصادی دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی 
با بیان اینکه ایجاد مناطق آزاد و ویژه اقتصادی مشــترك با کشورهای همسایه در 
دستورکار است گفت: بسترهای اولیه برای ایجاد مناطق آزاد مشترك با کشورهای 

ارمنستان، ترکیه، روسیه، پاکستان، قطر و عمان فراهم شده است. 
احمد جمالی در مورد عملکرد دبیرخانه شــورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی 
در دولت سیزدهم در پاسخ به این سوال که آیا افزایش تعداد مناطق آزاد با توجه به 
رکود اقتصادی و با توجه به عملکرد این مناطق طی سه دهه اخیر امکانپذیر است یا 
خیر گفت: نکته اول این است که فقط سه منطقه آزاد قشم، کیش و چابهار در سه 

دهه گذشته شروع به فعالیت کردند و بقیه مناطق در دهه 8۰ و 9۰ تأسیس شدند.
جمالی افزود: قانون مناطق ویژه اقتصادی هم مربوط به سال 1384 است و بنابراین 

عمر مناطق ویژه اقتصادی و فعالیت های آن کمتر از 15 سال است.
وی همچنین روند مسائل مرتبط با حوزه اقتصادی و سیر تکاملی و تحولی مناطق 
آزاد را رو به بهبود خواند و اظهارکرد: آمارهای رشد صادرات، سرمایه گذاری، تولید، 
تعداد واحدهای تولیدی و خدماتی و استقبال سرمایه گذاران از سرمایه گذاری در 

این مناطق و توسعه زیرساخت های مختلف مایه امیدواری است.
معاون اقتصادی دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد افزود: ما هنوز با نقطه مطلوب در 
حوزه مناطق آزاد فاصله داریم و لذا برای رسیدن به نقطه مطلوب باید در دبیرخانه 

اقدامات بیشتری انجام دهیم.
جمالی با اشاره به اینکه سه ماده 18، 28 و 29 قانون مناطق آزاد تا به الان مغفول مانده 
بود گفت: اتفاق مثبتی که طی یك سال فعالیت دولت سیزدهم رخ داد توجه ویژه به 

اجرایی شدن این سه ماده در حوزه بانك و بیمه و بورس بین الملل بود.
وی در توضیح بیشتر این مطلب اظهارکرد: خوشبختانه همکاری نردیکی بین ما و 
سازمان بورس شکل گرفت. اخیرا  نیز شورای عالی بورس مجوز بورس بین المللی 
را برای ما صادر کرد که این هم اتفاق مثبتی برای اقتصاد کشور و هم مناطق آزاد است.

معاون اقتصادی دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد گفت: این بورس به عنوان پنجمین 
بورس کشور است که شکل می گیرد و با توجه به عملکرد ارزی که دارد، علاوه 
بر اینکه می تواند به عنوان مکمل بورس های چهارگانه کشور عمل کند به فعالان 

اقتصادی و اقتصاد مناطق آزاد نیز کمك بزرگی خواهد کرد.
جمالی با بیان اینکه ایجاد مناطق آزاد و ویژه اقتصادی مشترك با کشورهای همسایه 
در دســتورکار اســت گفت: تا به الان اقدامات و بسترهای اولیه برای ایجاد مناطق 
آزاد مشــترك با کشورهای ارمنستان، ترکیه، روسیه، پاکستان، قطر و عمان فراهم 

شده است.
وی همچین از حرکت مناطق آزاد به سمت هوشمندسازی سخن گفت و اظهارکرد: 
ما در تلاشیم که فعالیت ها و خدمات و عملیات مناطق آزاد را به سمت هوشمندسازی 

سوق دهیم و امر سرمایه گذاری و تولید را رونق ببخشیم. 

معاون اقتصادی دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد :

هنوز با نقطه مطلوب در حوزه 
مناطق آزاد فاصله داریم

 اقتصاد کیش -   با حکم دبیر شورایعالی مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی و ویژه اقتصادی 
دو انتصاب جدید صورت گرفت:

بهزاد فرج اله پور سرپرست  جدید معاونت توسعه مدیریت
با حکم مشاور رئیس جمهور و دبیر شورایعالی مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی و ویژه 
اقتصادی، »بهزاد فرج اله پور« به عنوان »سرپرست معاونت توسعه مدیریت« این 

دبیرخانه منصوب شد. 
»سعید محمد« در حکمی »بهزاد فرج اله پور« را به عنوان »سرپرست معاونت توسعه 

مدیریت« دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی منصوب کرد.
در متن این حکم آمده است:

جناب آقای بهزاد فرج اله پور 
نظر به تجربیات و سوابق ارزشمند جنابعالی به موجب این ابلاغ به عنوان »سرپرست 

معاونت توسعه مدیریت« منصوب می شود.
اجرای برنامه های تحول اداری، توانمندسازی سرمایه ها و ساختار نیروی انسانی، 
ســاماندهی امور اداری و مالی، سیاســت گذاری و ساماندهی موضوعات بیمه و 
مالیات، ارتقاء سطح خدمات رفاهی، اتخاذ تدابیر لازم برای پشتیبانی از فعالیت های 
دبیرخانه و نظارت بر فرآیندهای مرتبط در سازمان های مناطق آزاد تجاری - صنعتی 
از اهم مسئولیت های جنابعالی به شمار می رود که انتظار دارد با بهره گیری از ظرفیت 
ها و قابلیت های موجود و همکاری سایر معاونین و مدیران دبیرخانه و مدیران عامل 
سازمان های مناطق آزاد تجاری- صنعتی و ویژه اقتصادی در اولویت های کاری 

آن حوزه قرار گیرد. 
توفیــق روز افزون جنابعالــی را در انجام وظایف محوله با رعایت مفاد »عهد نامه 

مدیران« در دولت مردمی از درگاه خداوند منان مسئلت دارم.
محمود سهیل نژاد »سرپرست معاونت حقوقی و امور مجلس« 

با حکم مشاور رئیس جمهور و دبیر شورایعالی مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی و ویژه 
اقتصادی، »محمود سهیل نژاد« به عنوان »سرپرست معاونت حقوقی و امور مجلس« 

این دبیرخانه منصوب شد. 
»سعید محمد« هم چنین  در حکمی »محمود سهیل نژاد« را به عنوان »سرپرست 
معاونت حقوقی و امور مجلس« دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی 

منصوب کرد.
در متن این حکم آمده است:

جناب آقای محمود سهیل نژاد
با توجه به تعهد و توانمندی های جنابعالی به موجب این ابلاغ به عنوان »سرپرست 

معاونت حقوقی و امور مجلس«  منصوب می شود.
انتظار می رود غایت مساعی خود را در راستای تعامل با نمایندگان محترم مجلس 
شورای اسلامی، تنظیم و ارائه به موقع لوایح مرتبط با مناطق آزاد و ویژه اقتصادی، 
پیگیری مستمر مسائل مناطق آزاد و ویژه اقتصادی در مجلس شورای اسلامی، تعامل 
مستمر با معاونت حقوقی ریاست جمهوری، بررسی مسائل و مشکلات حقوقی 
مناطق آزاد و ویژه اقتصادی و پیشنهاد اصلاحات لازم در قوانین و مقررات، تنقیح 
قوانین و مقررات مرتبط و به روز رسانی مستمر مجموعه قوانین مناطق به کار بسته و 
در ایفای وظایف و پیشبرد اهداف سند راهبردی مناطق آزاد تجاری - صنعتی و ویژه 

اقتصادی و اجرای سیاست های شورایعالی اهتمام ویژه بعمل آورید.
امید است با اتکال به خداوند متعال و همکاری با معاونین، مدیران و تمامی همکاران 
در سازمان های مناطق آزاد و ویژه اقتصادی با پایبندی به مفاد »عهد نامه مدیران« در 

دولت مردمی در ایفای وظایف محوله موفق باشید.

دو انتصاب جدید در دبیرخانه 
شورایعالی مناطق آزاد

 اقتصاد کیش -  معاون میراث فرهنگی اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی و 
گردشگری هرمزگان گفت: 1۰3 بنای تاریخی این استان آسیب دیده اند که به فوریت 

نیاز به مرمت دارند. 
عباس نوروزی اظهار داشت: بیشتر این بناها که شامل آب انبارها، قلعه ها، خانه های 
تاریخی، مساجد، کاروان سراها، آسیاب ها، پل ها و آرامگاه ها می شوند متعلق به دوره 

صفوی و پهلوی هستند.
وی در خصوص اعتبار مورد نیاز برای مرمت اضطراری این بناها را بدون احتساب 
قلعه پرتغالی های جزیره هرمز پنج هزار میلیارد ریال و با احتساب این قلعه هفت هزار 
میلیارد ریال عنوان کرد و گفت: هنوز اعتبارات مرمتی سال جاری ابلاغ نشده است 
و در خصوص مبلغ آن هم تا زمانی که ابلاغ انجام نشود نمی توان سخنی بیان کرد.

وی اضافه کرد: امید می رود طی یك تا 2 ماه آینده اعتبارات مرمتی به اداره کل میراث 
فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری هرمزگان ابلاغ و مرمت را براساس اولویت ها 
انجام دهیم. معاون اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری هرمزگان 
در پاســخ به این پرسش که زمانبندی ابلاغ اعتبارات مرمتی چگونه است، گفت: 
این اعتبارات معمولاً هر سال ابلاغ می شود. نوروزی افزود: همین الان هم بناهای 

تاریخی ذکر شده درحال آسیب دیدن و تخریب هستند.

 ۱۰۳ بنای تاریخی هرمزگان
 به مرمت نیاز دارند

معاون میراث فرهنگی هرمزگان:

 اقتصاد کیش -  روابط عمومی سازمان منطقه آزاد قشم از انتشار آگهی مزایده 
فروش ویلاهای منتســب به ریاســت جمهوری با پیگیری های مدیر عامل این 

سازمان خبر داد. 
دی ماه 14۰۰ پس از حضور سعید محمد مشاور رییس جمهور و دبیر شورایعالی 
مناطق آزاد در جزیره قشم، دستور فروش ویلاهای لاکچری منتسب به ریاست 
جمهوری در یکی از بهترین ســواحل قشــم صادر شد و هم اکنون این وعده به 

مرحله اجرا رسیده است.
دبیر شورایعالی مناطق آزاد کشور در مصاحبه ای با رسانه  ها به مردم قشم وعده 
داد که هزینه فروش این ویلاها صرف توسعه زیرساخت های جزیره خواهد شد.
هم اکنون با پیگیری های ویژه انجام شــده از سوی افشار فتح الهی رییس هیات 
مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم آگهی مزایده فروش این ویلاها منتشر 

شده است.
این ویلاها که در دولت قبل در بهترین ساحل قشم توسط سازمان منطقه آزاد 
قشــم برای استفاده نهاد ریاست جمهوری ساخته شده بود در دولت مردمی با 
هدف هزینه کرد پول حاصل از فروش آنها به منظور توســعه جزیره قشــم به 
ویژه پل خلیج فارس به فروش می رســد تا امید مردم به عدالت محور دولت 

سیزدهم پابرجا بماند.

انتشار آگهی مزایده فروش ویلاهای 
منتسب به ریاست جمهوری در قشم 

 اقتصاد کیش -  مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان 
گفت: موضوع حل مشکل اصلی برای چاپ کارت های راهنمایان گردشگری از 
سوی وزارت میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری به اداره های کل استانی 

ابلاغ شده است که در هرمزگان نیز با خرید دستگاه چاپ حل شد. 
سهراب بناوند با بیان اینکه این، مساله ای نبود که به سطح رسانه ها کشانده شود اما این 
اتفاق رقم خورد و در راستای روشنگری افکار عمومی باید اعلام کنیم که کارت های 
راهنمایان گردشگری تا پیش از این توسط وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی و در پایتخت چاپ می شد اکنون مدتی است بنا بر ابلاغ این وزارتخانه 

اداره های کل استانی باید نسبت به چاپ این کارت ها اقدام کنند.
وی اضافه کرد: زمانی که این موضوع به اداره کل میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی هرمزگان ابلاغ شد اعتباری برای خرید دستگاه چاپ کارت نداشتیم 

که به تازگی موفق به تأمین اعتبار و خرید این دستگاه شدیم.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان افزود: این دستگاه با 
قیمت یك میلیارد ریال خریداری شده و اکنون در این اداره کل قرار دارد اما مساله ای 

در زمینه تأمین کارت های مورد نیاز وجود دارد که این هفته مرتفع می شود.

مشکل کارت های راهنمایان 
گردشگری هرمزگان حل شد


